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VSEM KRAJANOM KRAJEVNE SKUPNOSTI KOG

Pozivamo vas, da se udeležite

JAVNE RAZPRAVE

o osnutku zakona o pokojninskem in invalidskem zavarovanju.

Javna razprava za. vse prebivalce KS Kog bo v NEDELJO l0.4.1985 
ob 14. uri v dvorani na Kogu.
Zaradi novosti na področju pokojninskega in invalidskega
zavarovanja mora biti interes vsakega delovnega človeka,da
dodeluje pri kreiranju tega zakona.

VLJUDNO VABLJENI
Predsednik KK SZDL Kog

Janez LAH l.r.



UVODNI L

JUBILEJNA 20. ŠTEVILKA NOVIC

Pred vami je 20. redna številka NOVIC«(Izšle so še izredne 
številke ob posebnih priložnostih*)Kot je navada,da nam je v 
življenju lepše,če praznujemo jubileje,zato ni dovolite,da se 
ob našem jubileju obrnem z nekaj vrsticami k van, spoštovani 
bralci-bralke.
NOVICE so pričele izhajati kot informativno glasilo naKogu na 
pobudo SZDL. Izhajanje NOVIC je vzpodbudilo še potem druge KS, 
da so se pričele zgledovati po nas. Zato lahko s pravico reče
mo, da ne prodajamo samo naših pridelkov delovne sile, temveč tu
di naše "ideje." Idejni oče in glavni urednik je bil do 18.številke 
tovariš Drago Zabavnik, naš krajan iz Jastrebec. Pomagali so mu 
tudi še ostali krajani, kot se za takšna izdajanja spodobi.
Njemu in vsem njegovim sodelavcem izrekam na tem mestu zahvalo. 
Mislim, da smo se izhajanja NOVIC že tako navadili, da smo jih 
sprejeli za svoje (čeprav smo včasih komu s svojimi prispevki 
dvigovali komu tudi pritisk - pa naj ostane tako: kdor dela, 
dela včasih tudi napake). Vseeno pa smo ostali zvesti načelu, 
da naj NOVICE obveščajo krajane o vseh dogodkih v KS. Zato vabim 
vse krajane, da sodelujejo pri nastajanju NOVIC s svojimi pri
spevki.

Urednik



- 3 - -N a zboru krajanov so bili izvoljeni tudi vaški odbori 
kateri se bedo konstituirali v mesecu aprilu.
Imena izvoljenih bomo v celoti objavili v prihodnji šte
vilki Novie,

Dne 7,3.1983 je prva seja skupščine KS,kjer je bil izvoljen 
za predsednika skupščine Klanjčar Janko.Takrat je bil izvoljen 
svet KS,ki ga sestavljajo:Beloviš Franc.Mlinarič Ivan,Katek 
Vinko, evec Milan,Čurin Stanko,Kos Anica,LuskoviČ Rajko,Zadra
vec Miran,Klanjčar Janko,Munda Viktor,Zadravec Jože,Kolarič 
Ema,Vnuk Peter ml.»Pukšič Gizela in Orešnik Darko.
^a predsednika sveta je bil izvoljen Pevec Milan,za podpredsedn 
pa Čurin Stanko.
Izvoljene so bile komisije sveta KS:

l.Konisija za komunalno gospodarsko.luskovič Hati;)a Belovič 

Franc,Munda ViktorZabavnik Drago, Lah Janez.

2 .Komisija za zdravstvo in socialno varstvo: Munda “arija,Mar- 
= z = sxc = = = = = = c = = =:^ = s = s:

kovic Albina,Pokrivaš Marko,Volaj Milena,škripec Ančka,Lukman 
Franc»Pokrivaš Mimica»Horvat Jožefa in Jerebič Marija

3 .Komisija za varstvo okolja:Vnuk Franc,Čurin uelka,Žganec 
= =xzss?=:q==: = =:~~=± = = x:

Albin »“esarič Milka,Zabavnik xepca.

4 .Komisi ja za telesno kulturo in prireditve: Mesarič “-"lit'’ 
S 22 2* 22 22 22 22 22 22 22 22 22 22 22 22 222 22 22 52 52 22 27

Meh ^evenka»Lah Janez»Kuharič Mirko»Pevec Anica in Zadravec 
Miran.
5 .Poravnalni svet: T T v „ , , . v ,Lasič Ciril,Pokrivac Jožef»^uharic Mirko,
Lah Ivica,Zadravec Ivanka»Heško Maks,Borko Viktor.

6iPotrošniški_syet:Ratek Danica,Zabavnik Mirko,Štampar Marijica 

Čurin Julijana,Bavec Milan.
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SMERNICE IN PLAN DELA KS - SVETA KS - ZA LETO 1985

Dne 51*5» s® d® na svoji prvi seji sestal skupaj s skupinovodji, 
zadolženimi za urejanje krajevnih cest,svet KS.Sprejel je plan 
dela za leto 1985 in smernice za bodoči razvoj KS. ^ekaj pomembnej 
ših sklepoV in smernic:

V^^Ž gospodarstva=in investicij določati vodovodno pove- 

zavo Lačaves-Kog(pred tem se je treba dogovoriti z izvajalcem 
za novo traso,da se ne bi kopala cesta po Lšavesi),dokončati 
telefonsko napeljavo,dokončno urediti okolico mrliške veže in 
pokopališča,ureditev krajevnih cest( v ta namen je namenjenih 
600.000 din), urediti dvorano,pristopiti k nalogi za ureditev 
bivšega zdravstvenega doma za potrebe zdravstvene službe in 
potrebe KS.

2 .Področje socialnega in zdravstvenega varstva: spremljati 

sicialno zdravstveno problematiko ljudi,posredovati ustreznim 
službam občine predloge za materialno pomoč,nuditi pomoč osta
relim ljudem(pomoč pri pospravilu kurjave,ozimnice in podobno), 
občasno obiskovati socialno in zdravstveno ogrožene ljudi,pred
vsem tiste,ki živijo samij

5 .Področje pro s ve te, kult ur e in športnega življenja:oživiti delo 

rosvetnega društva,da organizira Imlturno življenje v KS,orga
nizira gostovanje kulturnih skupin iz drugih krajev,oživijanje 
starih običajev in podobno,pomagati mladinski organizaciji pri 
ustanovitvi športnega društva.

K.Področje varstva okolja in narave:posvečati skrb za urejanje ~ ~ — — —* —M —-
zunanjega videza okolja in stanovanjskih zgradb,ureditev kanali
zacije,predvsem ob glavnih cestah,določiti več odlagališč smeti, 
organizirati čiščenje celotnega področja KS,ter nato uporabljati 
za odlaganje smeti izključno določena odlagališča.

= *?o^r2^£e_^^_^n ^®:Skrbeti za izobraževanje krajanov za SLO 
in podpirati akcije ,ki jih organizirajo komiteji za SLO,izvaja
ti priporočila IS občine za družbeno samozaščito,skrbeti za 
ureditev cest, da so prometno varne(sprotno čiščenje pri je
senskih in spomladanskih opravilih,ob večjih nalivih,varovanje 
družbene imovine(naše’ asfaltne ceste, družbenih vinogradov in 
drugih nasadov).
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SPREMLJAMO DOGODKE...

Praznovali smo 8. marec

V soboto 5. marca je bila na Kogu proslava posvečena 8. marcu- 
dnevu zena. Pionirji 08 so pripravili pester program,prisotnim 
pa.je o pomenu žene v današnjem trenutku spregovoril predsednik 
občinske konference SZDL tov. Drago Zabavnik. Povedal je,da so 
žene bile mnogo časa zatirane- bile so manj vredne.Vendar so se 
hrabre žene tačele zbirati in upirati.Pri nas so dosegle svoj 
cilj : enakopravnost z moškimi,ker so imele pogum in trdno voljo, 
^anes se žene lahko udejstvujejo na vseh področjih življenja in 
imajo tudi določene prednostmi prod možmi.Prav za to veliko po
žrtvovalnost nekaterih žena pa imajo danes žene svoj praznik, 
to proslavi je bilo družabno srečanje,kjer so se mnoge žene, 
seveda s svojimi ali drugimi možmi,veselo zabavale. Bilo nas je 
veli''o,drugo leto upam,da nas bo še več...

Občni zbori,delovne konference...

V februarju in marcu je bilo v naši KS več občnih zborov in de
lovnih konferenc društev in organizacij.

- 12.2.198J je bil občni zbor SD Kog.Pregledali so delo in izvolili 
novo vodstvo.Predsednik SD je Gasparič Viktor,tajnik Pevec Teodor 
in blagajnik xevec Milan.Letos namerajo kupiti nekaj pušk in se 
udeležiti tekmovanj v občinski strelski ligi.

- 26.2.1983 je bil občni zbor GS Kog.Vodstvo je ostalo isto:pred- 
sednik Volaj Ivan,tajnik Zabavnik Mirko,poveljnik Lašič Miran 
in gospodar Spendija ^anko. Poleg običajnih nalog so si zasta
vili nalogo tudi obnovitev gasilskega doma na Vitanu.

- 26.2.1983 so se tuli lovci zbrali na občnem zboru.Posebno skrb 
bodo letos posvetili lovišču in divjadi.

- 22.2.1983 je bila problemska konferenca ZK,kjer je bil sprejet 
program dela za leto 1983»Komunisti bodo še naprej delovali zno
traj vseh organizacij in društev ter skrbeli ,da bodo vse proble
me reševali sprotno ter tako skrbeli za čimbolj uspešni razvoj 
našo Ks kot tudi širše družbenopolitičbe skupnosti.

- 2o.3.1983 je bila delovna konferenca Zfi.Preglodali so opravljeno 
delo ter za uspešnost pri delu dobili pohvalo občinskega vodstva
ZB.Glavna skrb bo obnovitev in vzdrževanje spomenika.
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Izobraževanje krajanov in predavanje o nevarnosti stekline

^onec februarja jo bilo organizirano izobraževanje prebivalcev 
za naloge SLO.Udeležba je bila zadovoljiva,kar je dokaz,da naši 
ljudje resno jemljejo to vrstno izobraževanje* Nasprotno pa je 
bila udeležba na predavanju o nevarnosti stekline zelo slaba. 
Nerazumljivo je od krajanov,da se niso udeležili strokovnega 
predavanja o tako aktualnem problemu in nevarnosti,ki se bliža 
naši KS.Verjetno še nismo dovolj dojeli,kakšna nevarnost je to!

Kurirčkova pošta

V ponedeljek,21.J.198J je skozi našo KS potovala Kurirčkova pošti 
Pionirji šole Kog so jo skupaj s člani ZB Kog sprejeli v Jerman
cih pri Soviču.Nato so jo ponesli v Vodrance,kjer je pri Mundovii 
bila predaja pionirjem šole Središča, celodnevnega pohoda so se 
udeležili vsi pionirji šole,spremljali pa so jih številni člani 
ZB.xohod predstavlja nadaljevanje tradicij NOB in bo kot tak ost? 
tudi v bodoče.

Setev sladkorne pese

Sklenjene so pogodbe za 22 ha površin za setev sladkorne pese.
4.0 je 9o% izpolnitev plana,'kljub temu,da je to v občini največji 
procent doseganja plana,moramo setev vzeti še bolj resno,ter v 
celoti izpolnjevati planske naloge.

OPOZORILO

Lovska družina ^og opozarja vse krajane krajevne skupnosti Kog, 
da je po republiškem odloku,oziroma zakonu o varstvu pred poža
ri in zakonu o varstvu narave tor divjadi- 
PREPOVEDANO I N K A Z N I V O :
Vsakšno požiganje suhe trave,grmovja,škarp,obraslih robov njiv, 
trstičja,ločja,ne požete koruznice in drugega od koder se lahko 
požar širi.
Ker so se letos take stvari že dogajale,kršitelji pa se izgovarja 
jo,da niso vedeli o tej prepovedi,bo v dodoče vsak kršitelj 
zgoraj omenjene prepovedi kazensko odgovarjal.
1ega ne želimo,zato vas dobrohotno opozarjamo in prosimo vzemite 
omenjeno na znanje ir tudi upoštevajte!
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MLADI SE OGLAŠAJO...........

OK ZSMS Ormož j c pretekli teden organizirala dvodnevni 
izobraževalni seminar za vodstva 00 ZSMS v občini. V temi 
družbeno ekonomski razvoj občine so se mladi pogovarjali 
o možnostih našega gospodarstva v smislu prestrukturiranja 
boljšega izkoriščanja kapacitet, o investicijah, o možno
stih in perspektivah kmetijstva v občini in o družbenoekonom
skem položaju mladih. Povedati je treba, da je bila tema 
izredno zanimiva, mladi so kritično ocenili dosedanje delo na 
tem področju in se odločno zavzeli za ustvarjanje boljšega 
gospodarjenja in pogojev, še posebej pa so zahtevali, da je 
potrebno mladi generaciji posvečati večjo pozornost glede 
izobraževanja, štipendiranja in zaposlovanja. Opozorili so 
tudi na honorarno delo in zaposlovanje delavcev brez ustre
zne izobrazbe, ki jemle velikemu številu mladih s primerno 
izobrazbo, zaposlitev. Mlada generacija je vsem takšnim in 
podobnim primerom napovedala boj, dejali so, da je za vsako 
nepravilnost treba poiskati odgovornega in ga primerno kaz
novati.
Drugi del seminarja je bil nekoliko bolj sproščen, saj ni 
slo za razgovore o gospodarstvu, temveč o organiziranem pre
življanju prostega časa. Zelo pomembno je namreč, kako pri
pravimo neko kulturno ali športno srečanje, kako znamo o tem 
obvestiti okolico. Ugotovljeno je bilo, da je še vedno prema
jhno število mladih med vrstami družbenih organizacij in dru
štev. Krivca za takšno stanje pa je seveda potrebno iskati 
na obeh straneh. Mladina je včasih gluha za povabila, pa tudi 
programi dela društev so včasih zastavljeni tako, da sploh 
ne pritegnejo mladih. Sato so moramo mladi boriti, da bodo 
upoštevani tudi naši predlogi.
Tudi mladinskemu prostovoljnemu delu smo posvetili nekaj časa. 
Letošnje leto bo naša občinska brigada sodelovala na zvezni 
MDA Suha Krajina 1983. Večjo pozornost pa je potrebno posve
titi tudi lokalnim MDA in le te skupaj s krajevno skupnostjo 
bolje organizirati.
Drugi dan smo se pogovarjali c SLO in DS. Mladina mora sodelo
vati pri pripravi in izvedbi akcije NNNP, ki pa ne sme biti 
zastavljena le kot čiščenje okolja, ampak mora imeti resnič
no neko vsebino.



Na koncu moram povedati, da je bil seminar dobro vsebinsko zasno
van,pa tudi razprave mladih so bile tehtne in kritične.Sprejeli 
smo veliko novih smernic za delo, sedaj pa je treba samo začeti 
delati.

OOZSMS Kog se zahvaljuje KS,ki je s svojim denarnim prispevkom 
omogočila sodelovanje večjega števila mladih s Koga na tem semi
narju.

Melita Mesarič

MOJ RODNI KRAJ

Za gozdom onemelim
kjer sneg pokril je polja sedaj, 
skrit pred prometom znorelim 
je moj rodni kraj.

Poletna pripeka te,kraj,polepšala je 
jesen z darovi obiskala te, 
pozimi,zavit v mračen hlad, 
čakal si z ljudmi pomlad.

Ko zgodaj spomladi
dahne vate pomlad zelenje, 
ljudje počutijo se mladi, 
z upanjem zrejo v nastajajoče življenje.

A mladi odhajajo.
Kakor ptice,ki se šele 
še včasih k tebi prihajajo- 
a ne vežejo se več na te.

Ne vidijo več tvojih gozdov, 
ko spomladi ozelene.
Ne slišijo tvojih potokov, 
ki poleti glasno žubore.

Mirno jeseni,ki je tebi okras, 
gredo z zaprtimi očmi, 
ko pa pride zimo čas, 
smo jim,moj kraj,tuji tudi mi.

VNUK Zdenka



DR. M E T L A... DR. H E T L A . . . DR. K ETI A. . DR.

Kak vsepofsot, se tudi pri nas zgodi čuda stvari,ki. so škorenj 

ne za povedati. El kdo clovik pac vec nemre,re nesne zdrsati< 
Ke si mislite,ke je praf je praf,kdo pa nega več forme,te pa., 
Kolaričof joža si je f toti krizni situaciji pa f časi sporaja, 
kdo nega joko nafte, še huje pa je do motornega olja pritl,pri- 
voščjo,ka je na najbližjom nesen servisi do tudi f prtložnik svoji 
”128"(stoosenodVajstke) naleti motorno olje.
Ve toga ne bi nišče zno,či mo potlan ne bi furt neke s prtlažnika 
teklo,un pa je mislo ka mo teče z getribof,ki so čista na drugi 
stroni avta, čiglih je avto furt prestovlo,tak ka jo wkrxn 
motor z getribi pa mašinoj sto ober tiste mlake olja,je sploh 
grotala nova mlaka.
Po tjeden dnevih,kdo je ne mogo pogruntati ke je to narobe jo 
pelo avto na drugi servis.Tam so pogruntali ka mo škorce pan 
prtlažnik olja v refuzi, te pa so ga začeli malo bolj resno 
spitovati kak si to lahko privošči.Pret kak je lehke vujšo Je 
še zdehno:

"Če že more biti fsepofsot fse napre mastno,naj bo tudi odžejal"

Na našem lubem drogem ^ogi 
čuda je lidi, 
ki se dobro znojo 
fsepofsot prisliniti.
Gučijo kak gospodje, 
pravzaprof boljše rečeno, 
kak tovariši, 
gučijo tak kak či bili bi 
na republiki
el pa federaciji zaposleni, 
Mi,ki jih nemremo razmeti 
smo venda pač pretrde glove 
morti pa uni moji v glovi 
že obnucane fse sprove.
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Na eni stroni momo dobre veke kmete
ki ne dogo nam nič valoti,

Ana drugi stroni pa dobre store partijce, 
ki so začeli vsepovsod
svoj nos hcoj rivoti.

XXX

Eden takšniš-Mundof Viktor 
v vesi Vodranci je med vladori. 
Guči kak kakšni veli politik, 
el kak kmet,vam un za sebe 
čista drgači gospodori.
Je že tak na sveti, 
ka drgači nesni biti, 
či bilo bi kaj drgači 
tebi morti prehitro znali 
do bojšoga gospodarstva priti.

<

Vara rečem,naj rajši fsaki dela svojo delo, 
tisto,ki ga razni,tisto,ki ga veseli, 
naj dela tak,kak un guči 
pa bomo fsega fsi zadosta meli
pa čuda meje še preklijali.
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OBVESTILA. . .

Obveščamo krajane,da bo od 7.4,1985 Krajevni urad zaradi od
sotnosti Vere Zabavnik (porodniški dopust),imel uradne ure samo 
ob torkih in četrtkih od 7« do 15» ure.

XXX

Uradne ure namestnika tajnika KS , za katerega je bila imenovana 
Oeh Nevenka,bodo vsako sredo od 16. do 19. ure. Takrat lahko 
krajani uredijo vse zadeve v zvezi s KS. Razen tajniku lahko 
vse pripombe,pritožbe in predloge za rešitev problemov,ki se po
javljajo v KS,posredujete predsedniku sveta ali ostalim članom 
sveta KS.Trudili se bomo,da bomo čimveč zadev rešili v korist in 
zadovoljstvo vseh krajanov.

XXX

VABILO

Obveščamo vas,da gostuje v soboto,9.4.1985 ob 2o„ uri v dvorani 
na Kogu Prosvetno društvo HUM s komedijo v štirih dejanjih ir 
v prleščini - KAK SI POSTELJEM ,TAK LEŽIŠ.
Vstopnina je 5o,oo din,vstopnice so v predprodaji v trgovina na 
Kogu in uro pred predstavo.
Vabimo vas,da si ogledate predstavo,saj se boste od srca nasmeja
li,tisti pa,ki si še niso "postlali”,pa dobijo "ustrezni recept«"

Mladinci Koga prirejajo tekmovanje v namiznem tenisu in karu, 
ki bo 23.4.1985 ob 14. uri v dvorani na Kogu. Zbrala se do mladina 
celotne občine,po tekmovanju pa bo organiziran družabni večeru 
Vabimo vse krajane,ki jih zanima ta šport,da pridejo vzpodbujat 
tekmovalce,posebej ekipo iz Koga,

Ta številka NOVIC je napisana v 350 izvodih. 
Odgovorni urednik: PEVEC Milan 
Tehnični urednik: ZABAVNIK Vera
Uredniški odbor: Drago Zabavnik, Melita Mesarič, Janko Klanjčar, 

Milan Pevec


